主旨：公告108學年度第2學期學生宿舍入住注意事項，請按規定辦理。
Subject： Notice for the moving in the second semester of the 
         108th academic year
依據:長榮大學學生宿舍管理辦法。     
Regulation: Administration regulation of student Domitory Management
公告事項：
Notice：
一、為因應新型冠狀病毒防疫，本校生延後2週至3月2日開學，108學年度第2
學期宿舍開放時間：2月29日(六)上午9時。
[bookmark: _GoBack]In response to the new coronavirus prevention, the first day of school is postponed  to March 2nd, thus the is 9am February 29th (Sat.)
二、寒假住宿同學請於2月23日(日)中午12時前遷出，若有特殊需求，請
至生輔組登記，並將衣櫃清空以利108學年度第2學期住宿生擺放物品及宿
舍整理。
For those students,who stay in the winter break， please move out before 12pm on February 23rd (Sun). If you have special needs, please let the student assistant know，otherwise empty the closet 
  三、應落實肥皂勤洗手、配戴口罩等個人衛生措施，入住時會進行個人消毒，
請配合辦理。
Please be reminded Personal hygiene such as washing hands with soap and wearing a face mask 
四、寢室內公共區域(含寢室內廁所)由該寢室所有住宿生共同負責打掃及清潔。
    The common area of a dormitory room (including the toilet in the room) is the responsibitity of the residents in the same room
五、 109學年度特殊狀況住宿及優先申請學生宿舍床位規則系統開放申請日期延至
3月9日(一) 下午4時止，上網填具申請單並列印存查聯，務請注意時效，逾
時將無法列印。凡符合資格者，應於109年3月11日(三) 下午16時前至生輔
組辦理，請攜帶證明文件、住校申請書、現金3,000元、住宿保證金繳費單(請
至生輔組網頁之下載專區下載)，逾期視同自動放棄。(108學年度已繳交住宿
保證金者，可於繳交住校申請書時至生輔組填寫保證金移轉同意表)
The application of priority students ends at 4pm March ath(Mou)
Please finish the application form online and print it out
(Please be aware of the application time to not being allowed to print out)
For those eligible students you should bring all the application documents and NT$3000 to the student life and Residential Service S ection before 4pm March 11th(Wod)
六、若有任何問題，請至生輔組李玉柱教官洽詢。(詢問電話：06-2785123分機1251)
If you have any questions, please contact the Instructor Li Yuzhu (Tel: 06-2785123 ext. 1251)
